
OBISK V KS TOMIŠELJ

Imajo vodarno Brest,
pavendar...

Pet vasi ob vznožju Krima, v katerih živi skupaj
okoli 880 prebivalcev se združuje v KS Tomišelj,
ki se srečuje s podobnimi težavami pri svojem
delu kot sosednje krajevne skupnosti. KS Tomi-
šclj sodi v III. varstveni pas, kjer se lahko gradi le
pod izrednimi pogoji, kcr so zaradi vodarne v
Brestu ustavljene vse gradnje. Tudi novih gradbe-
nih površin ne bodo odpirali, upajo le, da bo čez
čas možno graditi na barjanskem predelu, pa še
tam pod pogojem, da se uredi kanalizacija. Kraja-.
ni se zavedajo kakšen pomen ima vodarna, čeprav
jim še danes ni znano, kdo sploh je dal soglasje za
njeno izgradnjo. Kaj naj bi KS pri tem pridobila?
Nekako takole si razlagajo te stvari, če ne bi bilo
vodame, jim ne bi bilo potrebno prispevati za
izgradnjo kanalizacije, ne bi jim bilo treba reševa-
ti problema v zvezi s smetiščem, možne bi bile
gradnje, odprta bi bila cesta za kmete, ki je vodila
do zemljiških površin. Tako pa kb je bila vodarna
izgrajena in je voda stekla, niti še vode niso dobili
iz nje. Tako še vedno uporabljajo vodo iz Iščice.
Skupno so pristopili k rešitvi tega problema. Na-
rejen je že projekt za priključitev in tudi sredstva
so že odobrena, tako da bodo na vodarno priklju-
čeni predvidoma junija.

A' KS so nezadovoljni tudi s smetiščem, ki se je
nagrmadilo v bližini vodnega območja po izpraz-
nitvi obeh jam blizu vodarne. Okoli 400 kubičnih
metrov kosovnih odpadkov je kot spomenik KS,
ki ne zmore tolikih sredsfev, da bi organizirala
odvoz smeti in našla nov prostor zanje. Tako pa
tja odvažajo nepotrebne stvari vse okoliške vasi,
da ne rečemo krajevne skupnosti.

Svojih prostorov za delo nimajo, sestankujejo v
prostorih gasilskih domov, ki jih ima že skoraj
vsaka vas. V vodilni strukturi krajevne skupnosti
je prišlo do sprememb in sedaj po volitvah upajo,
da bo novo vodstvo pošteno zgrabilo za delo. Bolj
se nameravajo povezati tudi z DO Tekstilka v
Vrbljenju in farmo v Brestu, kateri je začasno
onemogočena nadaljnja gradnja.

Stane Prek, ki je že dolgoletni funkcionar v KS
in ki mi je tudi govoril o problemih v KS je vesel,
da ima podporo pri krajanih, ki pravijo, da ne
bodo odnehali dokler ne dobijo vode.
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